

Employment Reference

Mr. Thomas Reucher, born on February 8, 1972, was employed as **Head of Engineering** at **inoqo GmbH** in Vienna from December 1, 2020, to November 30, 2025.

inoqo GmbH is a SaaS company that **helps grocery retailers assess and manage the impact of their thousands of products** across various dimensions in a scalable way.

During his five years with the company, Mr. Thomas Reucher made significant contributions to the company's technological development and success.

His key responsibilities included:

- Establishment and technical and disciplinary **leadership of several development teams**, including recruiting, coaching, and employee development
- Establishment of **agile development methods and processes**, technical standards, and best practices
- **Design, architecture, and management** of the technical infrastructure, ensuring platform stability, scalability, and security
- Development and operation of a **B2C app** based on **React Native** and a **backend in Python** in the Amazon Cloud (AWS)
- Following the strategic reorientation toward the **B2B segment**: Design and development of a high-performance **SaaS platform based on Ruby on Rails** and JavaScript in AWS, including the development of a REST API for integrating customer data and connecting suppliers
- Feature development as well as conducting reviews, tests, and technical improvements during ongoing operations
- Responsibility for code quality, architectural decisions, and performance optimizations within the Rails application, as well as ensuring operational performance through maintenance and monitoring
- As part of the leadership team, close collaboration with the entire management team to efficiently and agilely align technical solutions with corporate objectives.

In addition, Mr. Thomas Reucher was responsible for the **design and independent implementation** of an **augmented reality app** for sustainable shopping, which facilitates sustainable purchasing decisions for consumers through **real-time visualization of product information on mobile devices**. This innovative project was realized in cooperation with the

Computer Vision Lab at the Vienna University of Technology and combined cutting-edge technologies from the fields of **machine learning and mobile development**.

Mr. Thomas Reucher consistently **impressed with his outstanding expertise**, which he applied confidently and successfully in all areas. Thanks to his structured, analytical, and yet pragmatic approach, he consistently delivered excellent results, even under extreme time pressure.

His leadership skills were exemplary. He knew how to motivate teams, lead with a goal-oriented approach, and create a positive working environment through his empathetic approach. Colleagues and superiors alike valued him as a **competent, reliable, and honest partner**.

Particularly noteworthy are his **exceptional achievements in building the technical organization**, his **decisive role in the successful transition of the corporate strategy from B2C to B2B**, and his **innovative strength in developing new technologies in the context of sustainability**. He thus contributed significantly to the success of inoqo GmbH.

Mr. Thomas Reucher always fulfilled the tasks assigned to him to the complete satisfaction of our management and exceeded our expectations in every respect.

Due to the **merger of inoqo GmbH with another company** and the associated **operational restructuring**, Mr. Thomas Reucher could unfortunately not be retained. We deeply regret this, as with him we are losing an extremely competent, dedicated, and valued employee who contributed significantly to the success and technological development of our company.

We thank Mr. Thomas Reucher for his outstanding performance and his great personal commitment and wish him continued success and all the best in his professional and private future.

Vienna, October 6, 2025



Markus Lindner
Co-Founder & CEO
inoqo GmbH

Arbeitszeugnis

Herr Thomas Reucher, geboren am 8.2.1972, war vom 1.12.2020 bis zum 30.11.2025 bei der **inoqo GmbH** in Wien als **Head of Engineering** beschäftigt.

Die **inoqo GmbH** ist ein SaaS-Unternehmen, das der Lebensmittelindustrie digitale Lösungen zur Verfügung stellt, um die **Nachhaltigkeitsauswirkungen ihres gesamten Sortiments zu erfassen, zu bewerten, zu managen und zu kommunizieren**. Während seiner fünfjährigen Betriebszugehörigkeit trug Herr Thomas Reucher maßgeblich zur technologischen Weiterentwicklung und zum Erfolg des Unternehmens bei.

Zu seinen wesentlichen Aufgaben zählten insbesondere:

- Aufbau und fachliche wie disziplinarische **Führung mehrerer Development-Teams**, inklusive Recruiting, Coaching und Weiterentwicklung der Mitarbeiterinnen und Mitarbeiter
- Etablierung **agiler Entwicklungsmethoden** und -prozesse, fachlicher Standards und Best Practises
- **Konzeption, Architektur und Management** der technischen Infrastruktur sowie Sicherstellung von Stabilität, Skalierbarkeit und Sicherheit der Plattformen
- Entwicklung und Betrieb einer **B2C-App** auf Basis von **React Native** sowie eines **Backends in Python** in der Amazon Cloud (AWS)
- Nach der strategischen Neuausrichtung auf das **B2B-Segment**: Konzeption und Entwicklung einer leistungsfähigen **SaaS-Plattform auf Basis von Ruby on Rails** und Javascript in AWS inklusive Entwicklung einer Rest-API zur Integration von Kundendaten und Anbindung der Supplier
- Feature-Entwicklung als auch Durchführung von Reviews, Tests und technischen Verbesserungen im laufenden Betrieb
- Verantwortung für Codequalität, Architekturentscheidungen und Performance-Optimierungen innerhalb der Rails-Applikation sowie Sicherstellung des Betriebs durch Maintenance und Monitoring
- Als Teil des Leadership-Teams enge Zusammenarbeit mit dem gesamten Management, um technische Lösungen effizient und agil mit den Unternehmenszielen in Einklang zu bringen

Darüber hinaus zeichnete Herr Thomas Reucher verantwortlich für die **Konzeption und eigenständige Umsetzung einer Augmented-Reality-App** für nachhaltiges Einkaufen, die Verbraucherinnen und Verbrauchern durch **Echtzeit-Visualisierung von Produktinformationen auf mobilen Geräten** nachhaltige Kaufentscheidungen erleichtert. Dieses innovative Projekt wurde in **Kooperation mit dem Computer Vision Lab der Technischen Universität Wien** realisiert und vereinte modernste Technologien aus den Bereichen **Machine Learning und Mobile Development**.

Herr Thomas Reucher überzeugte stets durch **herausragende Fachkenntnisse**, die er in allen Bereichen sicher und erfolgreich einsetzte. Dank seiner strukturierten, analytischen und zugleich pragmatischen Arbeitsweise lieferte er auch unter hohem Zeitdruck jederzeit exzellente Ergebnisse.

Sein Führungsverhalten war vorbildlich. Er verstand es, Teams zu motivieren, zielorientiert zu führen und durch seine empathische Art ein sehr gutes Arbeitsklima zu schaffen. Kolleginnen, Kollegen und Vorgesetzte schätzten ihn gleichermaßen als **kompetenten, verlässlichen und integren Partner**.

Besonders hervorzuheben sind seine **außergewöhnlichen Leistungen beim Aufbau der technischen Organisation**, seine **entscheidende Rolle bei der erfolgreichen Umstellung der Unternehmensstrategie von B2C auf B2B** sowie seine **Innovationskraft bei der Entwicklung neuartiger Technologien im Nachhaltigkeitskontext**. Er trug damit in erheblichem Maße zum Erfolg der inoqo GmbH bei.

Herr Thomas Reucher hat die ihm übertragenen Aufgaben stets **zur vollsten Zufriedenheit** unserer Geschäftsführung erfüllt und unsere Erwartungen in jeder Hinsicht übertroffen.

Im Zuge der **Fusion der inoqo GmbH mit einem anderen Unternehmen** und der damit verbundenen **betriebsbedingten Umstrukturierungen** konnte Herr Thomas Reucher leider **nicht weiterbeschäftigt werden**. Wir bedauern dies außerordentlich, da wir mit ihm einen **äußerst kompetenten, engagierten und geschätzten Mitarbeiter** verlieren, der in hohem Maße zum Erfolg und zur technologischen Weiterentwicklung unseres Unternehmens beigetragen hat.

Wir danken Herrn Thomas Reucher für seine hervorragenden Leistungen und seinen großen persönlichen Einsatz und wünschen ihm für seine berufliche wie private Zukunft weiterhin **viel Erfolg und alles Gute**.

Wien, den 6.10.2025



Markus Lindner
Co-Founder & CEO
inoqo GmbH

Document Details

Title	Arbeitszeugnis Thomas Reucher.pdf
File Name	Arbeitszeugnis Thomas Reucher.pdf
Document ID	4818a6b2b0854d0996ec5e530a215812
Fingerprint	b911a760ec5611861b8ebcef0e48f3a0
Status	Completed

Document History

Document Created	Document Created by People inoqo (people@inoqo.com) Fingerprint: ca78719625708129918b38589648f2cf	07 Oct 2025 01:47PM Europe/Vienna
Document Sent	Document Sent to Markus Linder (markus.linder@inoqo.com)	07 Oct 2025 01:47PM Europe/Vienna
Document Viewed	Document Viewed by Markus Linder (markus.linder@inoqo.com) IP: 194.166.63.225	08 Oct 2025 09:50PM Europe/Vienna
Document Signed	Document Signed by Markus Linder (markus.linder@inoqo.com) IP: 194.166.63.225 	08 Oct 2025 09:52PM Europe/Vienna
Document Completed	This document has been completed. Fingerprint: b911a760ec5611861b8ebcef0e48f3a0	08 Oct 2025 09:52PM Europe/Vienna